



Cookie Policy

Cookie 政策

CFDs are high risk investments. Your capital is at risk. CFDs are not suitable for all investors and you should ensure that you understand the risks involved and, if necessary, obtain independent financial advice to ensure that these products fit your investment objectives. YingJiaoYi is a trading name of ayondo markets Limited. ayondo markets Limited is a company registered in England and Wales under register number 03148972.

ayondo markets Limited is authorised and regulated by Financial Conduct Authority, FCA Register number 184333.

差价合约交易是高风险投资。您的资本面临风险。差价合约交易并不适合所有投资者，请确保您已理解会涉及的风险，如有必要，请寻求独立财务意见，以确保这些产品符合您的投资目标。盈交易为安易永投（ayondo markets Limited）旗下产品名称。安易永投（ayondo markets Limited）是在英格兰和威尔士注册的公司（注册号为 03148972），并由英国金融行为监管局（FCA）授权和监管，FCA 注册号为 184333。



How we use your information

我们如何使用您的信息

This privacy notice tells you what to expect when we collect personal information. It applies to information we collect about:

本隐私声明会告知您在我们收集个人信息时会发生什么。本隐私声明适用于我们收集的以下人员的信息：

- visitors to our websites
- 我们网站的访客
- people who use our services i.e. retail and professional clients
- 使用我们服务的人，即零售和专业客户

Visitors to our websites

我们网站的访客

When someone visits our websites we collect standard internet log information and details of visitor behaviour patterns. We do this to find out things such as the number of visitors to the various parts of the site. We collect this information in a way which does not identify anyone. We do not make any attempt to find out the identities of those visiting our website. We will not associate any data gathered from cookies on this site with any personally identifying information from any source.

当有人访问我们的网站时，我们将收集标准互联网日志信息和访客行为模式细节信息。我们这样做是为了找出网站各个部分的访客数量。我们以不识别具体人员的方式收集此类信息。我们不会试图确定访问我们网站的人员的身份。我们不会将从本网站上的 Cookie 收集的任何数据与任何来源的任何个人身份信息进行关联。

Cookies

Cookies

Our website uses cookies to distinguish you from other users of our website. This helps us to provide you with a good experience when you browse our website and also allows us to improve our site.

我们的网站使用 cookies 来将您与我们网站的其他用户区分开来。这有助于我们在您浏览网站时为您提供良好的体验，同时使我们能够改进我们的网站。

Cookies are small text files that are placed on your computer by websites that you visit. They are widely used in order to make websites work, or work more efficiently, as well as to provide information to the owners of the site.

Cookie 是您所访问的网站留在您计算机上的小型文本文件。Cookie 被广泛使用，通过 Cookie 可以使网站正常工作或更有效地工作，同时还能够向网站所有者提供相关信息。

The table below explains the cookies we use and why.

下表对我们使用的 Cookie 及使用原因进行了解释说明。



Cookie	Name	Purpose	More information
Google Analytics	_utma _utmb _utmc _utmz	These cookies are used to collect information about how visitors use our site. We use the information to compile reports and to help us improve the site. The cookies collect information in an anonymous form, including the number of visitors to the site, where visitors have come to the site from and the pages they visited.	Click here for an overview of privacy at Google
site cookie acceptance	ff.metacookie	This cookie is used to record if a user has accepted the use of cookies on our website.	
Campaign Source	ams_cid	Stores the ID of the media (marketing email, portal site, google adwords banner, etc.) from where the visitor was referred. Only present on certain landing pages, not on the homepage. This cookie is stored for 60 days. It does not contain any information other than the media ID (for example 20120125fb).	

Cookie	名称	目的	更多详情
Google 分析	_utma _utmb _utmc _utmz	这些 Cookie 被用于收集有关访客如何使用我们网站的信息。我们使用这些信息来编制报告并帮助我们改进我们的网站。Cookie 以匿名形式收集信息，包括网站访客数量、访客访问网站的位置以及访问的网页等。	点击此处查看 Google 隐私说明
网站 cookie 接受情况	ff.metacookie	这种 cookie 被用于记录某个用户是否已经接受在我们网站了使用 cookie。	
广告活动来源	ams_cid	这种 cookie 被用于存储访客转介媒体（营销电子邮件、门户网站、Google adwords 横幅广告等）的 ID。只出现在某些登录页面上，而不会出现在首页上。这种 Cookie 的存储期限是 60 天。这种 Cookie 不包含除媒介 ID 以外的任何其他信息（例如 20120125fb）。	

If you do not wish to receive cookies, most web browsers will permit you to decline cookies and in most cases will still allow you to fully browse our site. You can use the settings dialog below to change your cookie preference for this website. If you choose “I do not wish to receive cookies”, all the above cookies will be deleted from your computer. Note that we will need to set a cookie to store this choice for the next time to visit this website with the same browser.

如果您不希望接收 cookies，大多数网络浏览器将允许您拒绝接收 cookies，同时，在大多数情况下浏览器仍然会允许您完全浏览我们的网站。您可以使用下面的设置对话框来变更本网站的 Cookie 偏好设置。如果您选择“我不希望接收 Cookie...”设置，所有上述 Cookie 都会被从您的计算机中删除掉。请注意，为了方便您下次使用相同浏览器访问本网站，我们需要设置一个 cookie 来存储您的上述选项。



To opt out of being tracked by Google Analytics across all websites visit <http://tools.google.com/dlpage/gaoptout>.

要停用所有网站的 Google Analytics（谷歌分析）跟踪功能，请访问 <http://tools.google.com/dlpage/gaoptout>。

YouTube cookies

YouTube Cookie

We embed videos on our official YouTube channel using YouTube's privacy-enhanced mode. This mode may set cookies on your computer once you click on the YouTube will not store personally-identifiable cookie information for playbacks of embedded videos using the privacy-enhanced mode. To find our more please visit [YouTube's embedding videos information page](#).

我们使用 YouTube 隐私增强模式在我们的官方 YouTube 频道上嵌入了视频文件。使用隐私增强模式，在您点击 YouTube 时，这种模式可能会在您的计算机上设置 Cookie，这样一来，您的计算机就不会存储用于嵌入视频回放的个人可识别 Cookie 信息。更多详细内容，请登录网站 [YouTube's 嵌入视频信息页](#)。

Links to other websites

链接到其他网站

This privacy notice does not cover the links within this site linking to other websites. We encourage you to read the privacy statements on the other websites you visit.

本隐私声明不涵盖本网站所链接的其他网站。我们鼓励您阅读您所访问的其他网站的隐私声明。

Changes to this privacy notice

本隐私声明的变更

We keep our privacy notice under regular review. This Privacy notice was last updated on 04 April 2014 我们会定期审查我们的隐私声明。本隐私声明最后更新日期：2014 年 4 月 04 日